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Protokoll styrelsemöte 2023-04-04 i PRO-gården 

Närvarande: Britt-Marie Dahlqvist, Christina Borefur, Ann Rehn, 
Lennart Holm, Britt Franzén och Agneta Karlsson  
Anmält förhinder: Eva Kilén, Gunilla Knutsson 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
§1 Mötet öppnas. 
 - Christina  förklarade mötet öppnat.  

§2. Godkännande av dagordning. 
- Godkändes. 

§3. Tidigare protokoll. 
- Styrelseprotokoll 2023-03-07 lades till handlingarna.  

§4. Nytt protokoll. 
- Justerare: Christina Borefur. 

§5. PRO-gården  
- Uthyrningar: Några stycken. 
- Städning av gården bestämdes till 13 maj, samling kl.10.00. 

PRO bjuder på korv med tillbehör. Inställt vid dåligt väder 
§6. Nya medlemmar, avgående. 

- Avgående:  
- Avlidna:  
- Nya medlemmar: 2 
 Summa medlemmar 23-04-04: 225 

§7. Ekonomin. 
- Britt presenterade balansrapporten. 
- Nytt inbetalningskort kommer till de som ej betalt medlems- 
    avgiften. 

§8. Rapporter 
- Månadsmöte 21 mars med mannekänguppvisning, kläder från 

Seniorshopen. Välbesökt (62 pers) och uppskattat. 
- Veteranvetarna: Bodafors lag 2 tävlade 23 mars, gick inte 

vidare. 
- Resan till Mullsjö 25 mars, välordnat och med mycket god 

mat. 
§9. Kommande aktiviteter 

- Vårfest 14 april 

- Månadsmöte 25 april, besök av vår kommunpolis. 

-  Bringetofta Runt 6 maj avresa från PRO-gården kl.9.00 



 

 

 

§10. PRO Samorganisation och distriktet 

- Samorg. har haft årsmöte, 24 mars. Eva och Britt-Marie deltog 
på detta. Ordförandeskapet i Samorg. ska vara rullande, 
Anneberg 2023 Bodafors 2024 

- Malmbäck lägger ner sin förening 2023, Forserum har visst lik- 

    nande funderingar,vad det innebär för övriga föreningar vet vi    

    inte.   

- Planering av sommarfest, 12 juni och genomförande av 
sommarfest, 16 augusti, B-M ( ev. Eva och Agneta) åker på 
detta. 

§11. Hemsidan 

 - Styrelsen ska gå igenom sidan och kolla så att allt är rätt. 

§12. Skrivelser 

- Inbjudan från Nässjö PRO att få följa med på resa till Värnamo 

§13. Övriga frågor 

- Besök av ABF info. om vad de kan hjälpa oss med. 

- Förfrågan om varför vi inte fortsätter med KPR. Finns inget 
intresse. 

- Förfrågan om att delta vid Valborgsmässofirandet, lades åt 
sidan. 

- De flesta cirklarna har slutat för säsongen, aktiviteter för 
hösten bl.a Seniorshopen och resa till Ullared. 

- Anmälan till resor är alltid bindande. 

- Utskicket fastställdes. 

§14. Nästa möte 

 - Tisdagen 2 maj 2023 kl. 10.00. 

§16. Mötet avslutas 

- Christina avslutade mötet. 

 

 

Sekreterare          Justeras 


